



Armenia: PACE co-rapporteurs make monitoring visit

Strasbourg, 13.01.2009 - Georges Colombier (France, EPP/CD) and John Prescott (United Kingdom, SOC), co-rapporteurs of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) on the monitoring of obligations and commitments by Armenia, will go to Yerevan from 14 to 16 January 2009, for a follow-up visit in connection with the implementation of PACE [Resolutions 1609 \(2008\)](#) and [1620 \(2008\)](#) on the functioning of democratic institutions in Armenia.

The co-rapporteurs expect to meet the President of the Republic, the Speaker of the National Assembly, the leader of the Armenian delegation to PACE, the Chair of the parliamentary committee set up in the wake of the events on 1 and 2 March 2008 and the committee of experts responsible for establishing the facts regarding these events, as well as the General Prosecutor. Their [report](#) is due to be debated during the Assembly plenary session, on 29 January.

Arménie : visite de suivi des co-rapporteurs de l'APCE

Strasbourg, 13.01.2009 - Georges Colombier (France, PPE/DC) et John Prescott (Royaume-Uni, SOC), co-rapporteurs de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) sur le suivi des obligations et engagements de l'Arménie, se rendront à Erevan du 14 au 16 janvier 2009 pour une visite de suivi, dans le cadre de la mise en œuvre des [Résolutions 1609 \(2008\)](#) et [1620 \(2008\)](#) de l'APCE sur le fonctionnement des institutions démocratiques en Arménie.

Les co-rapporteurs devraient notamment rencontrer le Président de la République, le Président de l'Assemblée nationale, le Président de la délégation arménienne auprès de l'APCE, le Président de la Commission parlementaire constituée suite aux événements des 1^{er} et 2 mars 2008 et le Comité d'experts chargé d'établir les faits relatifs à ces événements, ainsi que le Procureur général. Leur [rapport](#) sera débattu en session plénière de l'Assemblée, le 29 janvier.